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Vragen van het lid Dijkstra (D66) aan de minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over het bericht dat artsen vinden dat ernstig zieke patiënten 
te lang worden doorbehandeld (ingezonden 31 mei 2012). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht «Artsen: ernstig zieke patiënten worden te 
lang doorbehandeld»?1 

Vraag 2
Wat vindt u van de mening van een groot aantal artsen dat ernstig zieke 
patiënten die in hun laatste levensfase verkeren te lang worden doorbehan-
deld? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat artsen bij het doorbehandelen van patiënten die in hun 
laatste levensfase verkeren de kwaliteit van leven centraal moeten stellen? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat artsen meer ondersteuning kunnen gebruiken bij het 
voeren van gesprekken over doorbehandelen van patiënten die in hun laatste 
levensfase verkeren? Zo ja, hoe wilt u daarin voorzien? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Bent u bereid te onderzoeken of er in het curriculum van de opleiding 
geneeskunde meer aandacht kan worden besteed aan het voeren van 
gesprekken met ernstig zieke patiënten over doorbehandelen in de laatste 
levensfase? Zo nee, waarom niet?

1 Volkskrant, 30 mei 2012.
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